常州市睿博五金科技有限公司
非标五金件：
常州市睿博五金科技有限公司是专业从事五金零部件、CNC精密车削件、汽车零部件、工业紧固件、冲压件等机械产品的研发、工程应用以及市场开拓的科技贸易型企业。产品主要应用于铁路交通、汽车、矿山机械、厢式货车、军工、航空、纺织机械、电气、机械设备、高压电器、锁具以及其他各类户外运动器材设备、医疗器械工业制造等行业。我们拥有完善的生产设备，先进的检测仪器以及专业的产品开发团队、一流的销售服务团队、以及完善的质量管控体系。以高性价比的产品为客户提供全套供应链解决方案，为客户创造价值。我们公司自2009年成立以来，产品远销美国、德国、英国、加拿大、墨西哥、日本、韩国、泰国、智利、南非、土耳其、印度等国家。


我们的设备：
拥有多台套多功位冷镦机，数控车床，CNC加工中心，磨床，铣床，线切割，激光切割机，自动焊接机器等。


我们的生产能力：
我们的冷墩设备可以生产直径是M3-M24，长度是15-350mm的产品。
我们的多功位自动螺丝机可以生产直径从2.0-22.0mm,长度5.0-350.0mm的产品。

检测中心：
投影仪,硬度仪,拉力测试机,SPECTRO光谱分析仪、三座标、光学挑选仪等等
质量标准：
执行TS16949以及ISO9000进行内控，保证各环节具有可控性和追溯性。
我们可以加工的材料：
低碳钢，中碳钢，合金钢，12L14和1215易切削钢,303，304和316不锈钢，铝，黄铜等。
表面处理：
六价镀锌，三价镀锌，镀铜，镀镍，达克罗，锌钴镍合金电镀，Magni电镀，碱性无氢电镀；
盐雾测试可达到800，1000，1200，2000小时。
Non-Standard Hardware

Changzhou Ruibo Hardware Technology Co., Ltd. is an enterprise specializing in research development, application and market development of hardware products, CNC precision parts, auto parts, industrial fasteners and stamping etc. Our products are widely used in railway, auto industry, mining industry, wagon, aerospace,  military industry, textile machinery, electrical engineering, high-voltage electrical apparatus, lockset, outdoor sports equipment and medical apparatus and instruments etc. We own complete production equipment, advanced testing instruments, cultivate professional technical team and management team, adequate internal control system and superior after-sales service.  We supply cost-effective products to offer complete supply chain solutions and create value for customers. Since established in 2009, our company has established widely and close partnership with different customers in the United States, Germany, the United Kingdom, Canada, Mexico, Japan, Korea, Chile, South Africa, Turkey, India, Thailand and many other countries.  

Main Equipments: 
Multi-functional Cold heading machine, CNC machine, CNC machining center, Grinder, Milling machine, Cutting machine, Drilling machine, Automatic welding machine etc.

[bookmark: OLE_LINK2]Production Capablility:
Our multi-functional cold heading machine can make the products with diameter from M3 to M24, and with length from 15mm to 350mm.
Our automatic screw machine can make the products with diameter from 2.0mm to 22.0mm, and with length from 5.0mm to 350.0mm.

Test Center:
Projector, hardness testing machine, tensile testing machine, SPECTRO spectrum analyzer, CMM, optical sorting machine etc.

Quality Standard: 
TS16949 and ISO9001-2015

Raw Material Available:
Low carbon steel, mid carbon steel, alloy steel, 12L14、1215 free-cutting steel, 304, 316 stainless steel, aluminum, brass, copper etc.

Surface Treatment: 
Hexavalent galvanized, Trivalent galvanized, Copper, Nickel, Dacromet, Zn/Co/Ni Alloy Plating, Magni plating, Alkaline plating free of hydrogen. 
Salt Spray Test can meet 800hr, 1000hr, 1200hr, 2000 hours.



[bookmark: OLE_LINK3]环槽铆钉：
常州市睿博五金科技有限公司是一家专业从事环槽铆钉的研发、生产和销售于一体的生产型企业。
环槽铆钉因其具有超强的抗震力、卓越的剪切力和抗拉力，被誉为永不松动的紧固件，被广泛运用于铁路、汽车、矿山机械、钢构建筑、桥梁等需要高强度紧固的应用环境。
我司拥有台湾顶尖的30B4S、19B4S等十多台多工位冷镦设备，主要生产C6L、C50L、MGP、非标定制的台阶环槽铆钉等系列产品；可供应铁、铝、不锈钢等不同材质，产品直径从3/16至1 1/8英寸（4.8MM-28.8MM），有半圆头、沉头、大扁圆头、HP8F等多种头型；三价镀锌、磷化发黑、碱性电镀等多种表面处理可供选择。
我司严格执行ISO9001和IATF16949质量管理体系，对所有批次的环槽铆钉从产品外形尺寸到硬度、拉断力、抗拉力以及铆接测试等进行360度全方位检测，确保给客户提供最优最稳定的产品品质。
我司环槽铆钉大量出口至美国、英国、墨西哥、荷兰、智利、南非、土耳其、韩国、俄罗斯、印度等全球各国。我司与美国铁路、墨西哥铁路、欧洲主要矿山机械设备、振动筛设备等企业合作10年以来，以零质量投诉深受客户好评。
[bookmark: OLE_LINK4]常用的规格均常年备有充足的库存，优良的产品品质是我们口碑的保障，快速的交货期是我们优质的服务。我司坚持以诚信为基础，质量为本，不断创新的优质的服务经营理念，期待与您的合作!
LOCKBOLT：
[bookmark: OLE_LINK1]Changzhou Ruibo Hardware Technology Co., Ltd. is engaged in R&D, professional manufacture and sales of lockbolt.
Lockbolt is called “NEVER LOOSE FASTENER” because of its superb vibration resistant capability, excellent shear strength and satisfying tensile strength in practice. Plus, the quality of finished products is consistent and can help users complete riveting assembly fast and effectively, which is why they are comprehensively used in railway, automotive, mining machinery, steel construction, bridges and many other scenarios that require high-strength fastening solutions.
We have more than ten top multi-functional cold forming machines such as 30B4S, 19B4S which are all made in Taiwan. We mainly produce C6L, C50L, MGP series and non-standard lockbolt. We can supply the steel, aluminum, stainless steel lockbolt with diameter from 3/16 to 1-1/8 inch (4.8mm-28.8mm), with round head, countersunk head, truss head, HP8F head etc.. The trivalent zinc plating, black phosphorization, alkaline electroplating etc. surface finish is available for customers’ different choice.
Our company strictly implements ISO9001-2015 and IATF16949 quality management system, we carry out full inspection from dimensions, hardness, break force, tensile strength to riveting test for every batch in order to offer customer most consistent and best product quality.
Our company has exported a large number of lockbolt to the United States, the United Kingdom, Mexico, the Netherlands, Chile, South Africa, Turkey, South Korea, Russia, India and other countries around the world. Our company has been cooperating with American railway, Mexican railway, mining machinery and vibration scree manufacturers in Europe and many other enterprises for 10 years. We gain a good reputation with ZERO quality complain from customers.
We are perennial with adequate inventory of all the normal sizes. Excellent product quality is the guarantee of our good reputation, fast delivery is competitiveness of our superior service. Our company insists on good faith as the foundation, best quality as the basis. We are keeping innovating in excellent service , looks forward to cooperating with you!




常州市泰睿恒精密机械有限公司
[bookmark: OLE_LINK5]不锈钢精密铸件：
[bookmark: OLE_LINK7][bookmark: OLE_LINK8]常州市泰睿恒精密机械有限公司是专业熔模铸造.精密铸造.精密铸件.合金钢精密铸造企业，采用国际标准的硅溶胶制壳工艺，采用整套悬挂链流水线先进设备，铸造毛坯到机加工成品零件。检测手段齐全,拥有德国最先进的SPECTRO光谱分析，X光探伤、三座标产品尺寸检测仪器等
 
铸件稳定性好，尤其对于几何形状复杂的产品大大降低铸件的机械加工费用，并提高了产品的质量.
我司严格遵循TS16949、ISO9001的质量管控体系，致力于给客户提供品质更高更稳定的毛坯到机加的精密铸件成品。
我司产品被广泛应用于汽车，船舶，航空，轨道交能，建筑五金、传动五金、泵体及叶轮管道配件、工程机械、医疗器械、食品机械等行业。
我公司生产从0.01kgs—15kgs 的各种高品质的碳素钢、合金钢45钢.42GrMo、不锈钢德标1.4301.1.4308.1.4309.304.316L.17-4PH、双相钢2205.2207等10-2锡青铜5-5-5锡青铜62铜等精密铸件，产品出口至美国、德国、日本、英国等，深受客户好评！
我们是精密铸造的专家，竭诚为您提供最满意的解决方案！

Stainless Steel Precision Casting:

[bookmark: OLE_LINK6]Changzhou Tairuiheng Precision Machinery Co., Ltd. is a professional manufacturer of investment casting, precision casting and alloy steel precision casting. We adopt the international standard silicon sol shell making technology, equip with the whole set of advanced and automatic suspension chain line, provide from casting blanks to finished parts. We have the most advanced SPECTRO spectrum analysis, X - ray detector and CMM etc.. Our casting quality is very stable, especially for the products with complex geometry, the machining cost of casting is greatly reduced, and the quality of products is well improved.
Our company strictly follows TS16949, ISO9001 quality control system, is committed to providing customers with higher quality and more stable rough casting and machined final precision castings.
Our products are widely used in automobile, ship, aviation, rail transport, construction hardware, transmission hardware, pump body and impeller pipe accessories, construction machinery, medical equipment, food machinery and other industries.
Our castings range from 0.01 KGS to 15 KGS of various high quality carbon steel, alloy steel, 45# steel, 42GrMo, DIN 1.4301.1.4308.1.4309. stainless steel 304, 316L, 17-4 PH, 2205, 2207, 10-2 tin, 5-5-5 bronze, 62 tin bronze etc., Products are exported to the United States, Germany, Japan, the United Kingdom, etc., received well reputation from customers.
We are experts in precision casting, dedicated to provide you with the most satisfactory solution!

[bookmark: _GoBack]


锁具：
常州市泰睿恒精密机械有限公司是专业从事于工业锁定系统研发，生产，销售于一体的生产型企业。产品主要应用于通信机柜、电力行业、机械设备、轨道交通、医疗设备等设施。模块化的结构设计，定制化的产品方案，系统化的企业管理，以客户为导向的服务是泰睿恒努力发展的方向。制造中高端锁定系统产品，致力于为客户创造价值，做工业锁定系统行业值得信赖的品牌是我们的企业定位。泰瑞恒主要生产机柜锁具（包括转舌锁，平面锁，连杆锁，密码锁及电子锁），铰链，拉手，搭扣等工业锁定系统的产品。公司拥有卓越的管理团队，专业的技术队伍，专注于工业锁定系统的创新与优化，追求生产过程工艺质量精细化，严格按照现代化企业制度及流程标准进行管理。不断否定，不断创新，不断改进是泰瑞恒持续发展的基础，我们持续引进并应用新技术，新工艺，新材料，和管理方式以满足不同客户的不同需求。

Locking System Products:

Changzhou Tairuiheng Precision Machinery Co., Ltd. is a professional manufacturer engaged in R&D, production and sales of industrial locking system. Products are mainly used in communications cabinets, power industry, machinery and equipment, rail transportation, medical equipment and other facilities. Modular structure design, customized product solutions, the system of enterprise management, customer oriented service is the direction of the development of our company. We are devoted in the aim of manufacture of high-end lock system products, committed to creating value for the customer, and establish our reliable brand in the lock system industry. We mainly produces the cabinet lock (including rotary tongue lock, flat lock, lock link, password and electronic lock), hinge, handle, buckle etc. industrial locking system products.
Our company has excellent management team and professional technical team. We focus on the innovation and optimization of the industrial lock system products, pursue the precise production technology in production process, and carry out the modern enterprise system and process standards for management strictly. Constant negation, innovation and improvement are the basis of our sustainable development. We continue to introduce and apply new technologies, new processes, new materials and management methods to meet the needs of different customers.


